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Projekt protokołu nr XIV/25 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 16:00. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecna była Ewa Czubek. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: Panią Elżbietę Karelus-Jakóbowska Naczelnik Działu ds. Handlowych i 

Ekonomicznych POLREGIO S.A. Opolski Zakład w Opolu, która uczestniczy w sesji zdalnie. 

Ponadto zaproszeni zostali, jednak z powodu innych ważnych obowiązków służbowych nie 

mogli być na sesji: Prezes Zarządu PKP Intercity S.A. Janusz Malinowski oraz Prezes Zarządu 

PKP PLK S.A. Piotr Wyborski. 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował zamianę punktacji w 

porządku obrad: punkt 9 - "Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie statutów osiedli 

utworzonych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle" z punktem 10 - "Podjęcie uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na 

osiedlu Kłodnica". O uzasadnienie poprosił radnego Michała Nowaka.  

Michał Nowak poinformował, że analogiczna zamiana została dokonana na posiedzeniu 

Komisji Infrastruktury. Wyjaśnił, że zostaje nadana nowa nazwa ulicy w Kłodnicy, a 

jednocześnie zostają zmieniane statuty i przy tej okazji uaktualnienie spisu ulic dla danego 

osiedla. Najpierw powinna zostać nadana ulica, a następnie umieszczona w tym spisie i stąd ta 

zamiana.   

Przewodniczący Rady Miasta poddał wyżej wymieniony wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 
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Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas* 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

*Hanna Białas z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, oddała 

głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Porządek obrad XIV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XIII/25 z sesji Rady Miasta z dnia 27 marca 2025 r.  

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Komunikacja kolejowa w mieście Kędzierzyn-Koźle, stan faktyczny, oczekiwania 

mieszkańców, możliwości. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu  

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z 

zakresu pomocy społecznej.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie statutów osiedli utworzonych na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

prawa własności i prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w 

Kędzierzynie-Koźlu należących do Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką. 

15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr XIII/25 z sesji Rady Miasta z dnia 27 marca 2025 r. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XIII/25 z 27 marca 

2025 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 marca do 28 kwietnia 2025 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.4.2025 z 23 kwietnia 2025 r. oraz z 28 kwietnia 2025 r. będące uzupełnieniem 

informacji z 23 kwietnia). 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała o dofinansowaniu w wysokości 42 mln 

zł na chwilę obecną m.in. na projekt unijny Bioróżnorodność w Parku Pojednania i w parku w 

Sławięcicach, na autobusy i ścieżki rowerowe, prace konserwatorskie schronu w Sławięcicach, 

place zabaw w żłobkach nr 3 i nr 6, programy „Aktywna szkoła”, „Pracownia pod chmurką”. 

 

5. Komunikacja kolejowa w mieście Kędzierzyn-Koźle, stan faktyczny, oczekiwania 

mieszkańców, możliwości. 
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Ireneusz Wiśniewski zapytał mieszkańca Kędzierzyna-Koźla uczestniczącego w sesji o ilość 

połączeń w 2017 r. w porównaniu do dnia dzisiejszego. 

Mieszkaniec Kędzierzyna-Koźla poinformował, że w 2017 r. gdy zaczynała się modernizacja 

dworca w Kędzierzynie-Koźlu, to miasto miało zaledwie 5 połączeń dalekobieżnych. 

Połączenia zostały przetrasowane do Strzelec Opolskich, Gliwic i Opola. Po tej modernizacji, 

jak zapowiadali przedstawiciele spółek kolejowych, połączenia miały wrócić do Kędzierzyna-

Koźla. Miały być również nowe perony, wiaty oraz tablice elektroniczne. Od 2021 r. do dnia 

dzisiejszego połączenia są stopniowo przywracane, do czternastu na dzień dzisiejszy oraz jedno 

wakacyjne. Dzisiaj mamy nowe połączenia z Krakowem, Przemyślem, Berlinem, Wiedniem, 

brakuje m.in. połączenia z Lublinem, Ustką.  

Naczelnik Działu ds. Handlowych i Ekonomicznych POLREGIO S.A. Opolski Zakład w 

Opolu, Elżbieta Karelus-Jakóbowska, poinformowała, że jest zawarta umowa z Urzędem 

Marszałkowskim, który zamawia przewozy regionalne, jeden przetarg jest zakończony na 

zakup elektrycznych zespołów trakcyjnych i drugi jest w trakcie na zakup pojazdów 

spalinowych. Dodała, że od 1 lutego zostało uruchomione połączenie z Wisłą, obecnie kursuje 

w dni wolne od pracy aż do wakacji, od wakacji będzie jeździł codziennie. Od grudnia jest 

przewidywana lekka zmiana rozkładu jazdy np. połączenia Opole-Kędzierzyn-Koźle kursują 

22 pary pociągów tam i z powrotem, będzie ich prawdopodobnie 25. W kierunku Raciborza 

obecnie jest 11 par, powinno ich być 14, w kierunku Gliwic jest 10, powinno być 12. 

Andrzej Kopacki wymienił aktualne połączenia dalekobieżne - 11 połączeń: 

IC Skarbek: Racibórz - Olsztyn Główny (to zarazem jedyne bezpośrednie połączenie 

Kędzierzyna-Koźla z Warszawą),  

IC Chełmoński: Kraków Główny - Świnoujście, 

TLK Sudety: Jelenia Góra - Kraków Główny, 

IC Halny: Bydgoszcz - Bielsko Biała Zakopane, 

IC Matejko: Szczecin Główny/Jelenia Góra - Przemyśl Główny, 

IC Szyndzielnia: Ustka - Bielsko-Biała, 

TLK Szczeliniec: Jelenia Góra - Kraków Główny, 

IC Odra: Frankfurt n. Odrą - Kraków Główny, 

IC Przemyślanin: Przemyśl Główny - Świnoujście, Ustka, 

IC Artus: Bielsko-Biała - Gdynia Główna, 

IC Danubius: Bohumin - Wrocław Główny.  

Dodał, że jest zapotrzebowanie na połączenia dalekobieżne do Lublina, Łodzi, Kołobrzegu, 

jeszcze jedno do Warszawy (jest tylko „Skarbek” około 5 rano) oraz do Świnoujścia (jest tylko 

„Przemyślanin”). Jeśli chodzi o połączenia regionalne brakuje połączeń do Częstochowy  

i Bytomia. Jego zdaniem najbardziej powinna interesować mieszkańców infrastruktura. 

Wspomniał o Magistrali Podsudeckiej - linii kolejowej nr 137, którą można nazwać obwodnicą 

kolejową Wrocławia, zwrócił uwagę na zły stan techniczny tej linii. Ponadto poinformował, że 

zapadła kluczowa decyzja oznaczająca zielone światło dla modernizacji linii kolejowej nr 151 

Kędzierzyn-Koźle – Chałupki. Aby można było zrealizować to zadanie, konieczne było 

przeprowadzenie oceny oddziaływania tegoż przedsięwzięcia na środowisko. Na wniosek PKP 

PLK S.A. z 16 sierpnia 2022 roku, wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji przez 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Katowicach o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla wspomnianego przedsięwzięcia i takowa decyzja została wydana 9 

grudnia 2024 r. i zdążyła się ona już uprawomocnić. Ta modernizacja wiąże się z remontem 

wiaduktu nad obwodnicą miasta oraz przebudową wiaduktu przy ulicy Kozielskiej. Z powodu 

braku przedstawiciela PLK nie ma się kogo zapytać o terminy modernizacji. Wspomniał 
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również o braku tablic informacyjnych, które są standardem i powinny być zamontowane na 

wyremontowanym dworcu.  

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że krótko przed sesją przyszło pismo od PKP PLK 

S.A., które zostało wysłane do radnych, ale może nie wszyscy zdążyli się z tym zapoznać. W 

tym piśmie są również zawarte kwestie poruszone przez radnego Kopackiego dotyczące linii 

151 oraz systemu informacji pasażerskiej, ale nie wspomniano o Magistrali Podsudeckiej. 

Marcin Wołyniec zwrócił się z pytaniem o remont linii w kierunku Gliwice, na ulicach Karola 

Miarki i Tartacznej są odczuwalne wstrząsy jak jedzie pociąg towarowy. Zapytał również o 

remont peronu nr 1a, który jako jedyny nie został dokończony. 

Michał Nowak zwrócił uwagę, że połączenia na kierunku Kędzierzyn-Koźle - Chałupki od 

wielu lat są niewystarczające, podobnie jest z połączeniem do Rybnika i Katowic. Zapytał, czy 

kiedyś pojawi się więcej połączeń na te kierunki.  

Naczelnik Działu ds. Handlowych i Ekonomicznych POLREGIO S.A. w Opolu 

poinformowała, że co do bezpośredniego połączenia do Chałupek, trasa Racibórz-Chałupki 

należy do województwa śląskiego, to Koleje Śląskie obsługują ten kawałek. Aby pociągi 

POLREGIO mogły wjeżdżać do Chałupek, samorząd województwa śląskiego musi zgłosić 

takie zapotrzebowanie. Jest 11 połączeń z Kędzierzyna do Raciborza, a połączenia z Raciborza 

do Chałupek są dobrze skomunikowane.  

 

Marzanna Gądek Radwanowska poruszyła problem młodzieży dojeżdżającej do Kędzierzyna-

Koźla, np. pociągi na linii Kędzierzyn-Koźle – Nysa nie dojeżdżają, a nawet jeśli jest 

komunikacja zastępcza to przyjeżdża bardzo spóźniona. Jej zdaniem sprawa rozwiązania 

problemu funkcjonowania kolei na terenie Kędzierzyna-Koźla jest bardzo istotna z punktu 

widzenia interesów miasta.  

 

Jakub Gładysz zapytał, czy możliwe jest takie rozwiązanie, że województwo opolskie zleci 

prace przewozowe kolejom śląskim, aby dojeżdżać do Kędzierzyna-Koźla. Nawiązał również 

do połączenia do Wisły, podkreślił, że jest to potrzebne połączenie, tylko mało atrakcyjne 

godziny. Ten pociąg przyjeżdża do Wisły ok godz. 10, a wraca ok godz. 16, lepiej by było 

gdyby przyjeżdżał o godz. 9 a wracał o godz. 18.  

 

Elżbieta Karelus-Jakóbowska wyjaśniła, że jest problem z dopasowaniem się do innych 

pociągów, które tam kursują, na tej trasie jest gęsta siatka. Dodała, że nie jest w stanie określić 

czy województwo opolskie prowadzi takie rozmowy. 

 

Jakub Gładysz poinformował, że było kiedyś połączenie dla studentów Kędzierzyn-Koźle - 

Wrocław, pociąg odjeżdżał z Kędzierzyna w niedzielę wieczorem a w piątek ok godz. 18:00 

wracał z Wrocławia. Zapytał, czy POLREGIO nie mogłoby zamówić takiej usługi.  

 

Pani naczelnik stwierdziła, że nie ma jeszcze projektu rozkładu jazdy na przyszły rok, więc nie 

wie czy taki pociąg będzie kursował.  

 

Jakub Gładysz zauważył, że w wielu województwach obowiązują różne taryfy np. taryfa 

małopolska, podkarpacka, pomorska, gdzie ceny są o ok. 30% niższe niż w zwykłej taryfie. Są 

również oferty biletów czasowych, rowerowych, liniowych czy rodzinnych w innych 

województwach a w opolskim takich ofert nie ma.   
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Pani naczelnik poinformowała, że w województwie opolskim też są różne oferty np. bilet 

miejski za 3 zł w obrębie Kędzierzyna i Opola, bilet dla honorowych dawców krwi, ale każda 

taka oferta musi mieć pokrycie z innych funduszy.  

 

Michał Nowak wracając do połączenia na Chałupki stwierdził, że na dzień dzisiejszy są 

połączenia o 4:50, 6:51, a później dopiero o 14:42 i 17:12. To połączenie jest o tyle istotne, 

ponieważ za Chałupkami jest Bogumin i połączenie z tym miastem daje możliwość korzystania 

z kolei czeskich.  

 

Jacek Król zapytał, czy promocje cenowe za bilety są rozliczane z rekompensaty i są 

wprowadzane za zgodą organizatora transportu.  

 

Naczelnik POLREGIO odpowiedziała, że deficyt musi być pokryty w jakiś sposób i spółka 

musi zapytać organizatora przewozu o wprowadzenie promocji. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miasta podziękował pani 

naczelnik za udzielanie odpowiedzi i ogłosił przerwę, która trwała od 15:25 do 15:38. 

 

 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2024. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Infrastruktury, Marcin Wołyniec, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, 
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Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XIV/119/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z zakresu 

pomocy społecznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XIV/120/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą  

Kędzierzyn-Koźle a Gminą Bierawa w sprawie realizacji zadania z zakresu  

pomocy społecznej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w 

Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/121/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie statutów osiedli utworzonych na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że po opiniowaniu tego 

projektu uchwały został złożony wniosek, aby w § 3 punkt 5 brzmiał następująco:  
5) po ust. 61 dodaje się ust. 61a i ust. 61b w brzmieniu: „61a. ul. Stanisława Ignacego Witkiewicza; 

61b. ul. Zbigniewa Wodeckiego.”. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z 

przyjętym wnioskiem. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/122/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwały w sprawie statutów osiedli utworzonych na terenie  

miasta Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

prawa własności i prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w Kędzierzynie-

Koźlu należących do Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja pozytywnie 

(6 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Jacek Król zwrócił się z pytaniem, dlaczego gmina odchodzi od zbycia w drodze przetargu.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego, Małgorzata 

Jarosz-Wojtarowicz, poinformowała, że jest to zbycie na rzecz gminnej spółki i ustawa zezwala 

na takie zbycie w trybie bezprzetargowym.  

Jacek Król zapytał w jakim celu spółka MWiK potrzebuje tą działkę. 

Pani kierownik odpowiedziała, że ze względu na przepompownie.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/123/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu prawa 

własności i prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonych  

w Kędzierzynie-Koźlu należących do Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/124/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Grzegorz Draguła, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Agata Blachucik, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/125/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Grzegorz Draguła, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Agata Blachucik, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIV/126/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2025-2040 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Andrzej Kopacki poinformował, że zadzwonił do niego mieszkaniec z informacją, że od 1 

czerwca ma ulec likwidacji biuro kędzierzyńsko-kozielskiego wydziału terenowego 

Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego. Wyraził zmartwienie i niezrozumienie tym 

faktem, który uderza w mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. 

 

16. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w 

czwartek 29 maja o godz. 14:00. 

 

 

17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XIV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

 Sesja zakończyła się o godzinie 16:00 

 

  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 


